
 

Kallelse till styrelsemöte i Marbogårdens samfällighet 

Tisdagen den 17september 17.00 

 Plats Torpet 

Dagordning: Inte Albin 

.        Styrelsemötet öppnas 

.        Godkännande av dagordningen Ok 

.   Godkännande av föregående mötesprotokoll OK 

. Ekonomisk rapport: 

 Ser bra ut 

Reningsverket: 

Lite problem med datorn på reningsverket 

Förfrågan från Jan-Erik Eklund, huset vid Svanberg, vill ansluta till 

Marbogårdens reningsverk. Måste ha ok från Kommunen (papper erfordras) 

inkopplingskostnad och årlig kostnad. 

. Vatten och avlopp: 

 Inget speciellt 

. Diskussion angående utskick av regler för samfälligheten: 

 Nästa möte 

. Muddring, rensning: 

 slutet på september, början av oktober 

 Y-bommarna:  upptagning under oktober månad men senast före rensningen. 

 Fiber: 

 Lista att skriva på 

 Torsten skriver ner intressanta frågor till Jerker. 

. Arbetsdagen: 6 oktober, 9.00 

Förlänga spångarna: (2 st) 

Röja runt dammen.  (5st) 

Vägarna (3 st) 

Förrådet städas: (1 st) 



Måla i vattenverket, snygga till. (1 st) 

Stigarna: (2 st) 

Skorstenarna, plocka ner:  (2 st) 

Elradiatorn ska plockas ner. (1 st)  

. Förslag från medlemmar 

Sandlådor: Hörnet Gullvivan och Prästkragen får sandlådan på Blåklockan. 

Cykelställ: 2 st  

 

. Utdrag av protokollet för anslagstavlan 

. Övriga frågor.  

Nästa styrelsemöte: 

Lördag den 9 november. 

  

. Mötet avslutas 

Britt-Marie Carlsson 

 

Ordförande 

 


